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NIEUWSBRIEF 13 
 
 
Beste buren, 
 
Zaterdag 10 juni - ALV en tweede feestelijke buurtmiddag 
Zet alvast in je agenda! Zaterdagmiddag 10 juni vindt aan de Wildveldseweg nummer 6 onze jaarlijkse 
Algemene ledenvergadering (ALV) en feestelijke buurtmiddag plaats. Dit jaar hebben Paul en Jolanda 
van Rossum daarvoor hun locatie beschikbaar gesteld. Super, dank jullie wel.  
Op de ALV zal het bestuur van Ons Polderhart rekenschap geven van haar activiteiten en uitgaven, en 
is er alle ruimte om vragen te stellen en jouw ideeën naar voren te brengen. Wat vind jij belangrijk 
voor onze polder? Nadere berichtgeving volgt, maar met de lente in aantocht lijkt het in ieder geval de 
hoogste tijd dat de touwtrek-teams hun handschoenen uit het vet gaan halen en met de nodige 
training en voorbereidingen te gaan beginnen.   
 
Pompen, blazen, plakken! 24 buren geslaagd voor de AED cursus 
In februari hebben 24 bewoners van Ons Polderhart hun reanimatiediploma met AED gehaald. 
Gefeliciteerd! In drie groepen van zeven tot tien personen zijn “onze buren” twee maal bij Pieter en 
Danielle Gevers Deynoot op Gerverscop 4a bijeengekomen. Onder leiding van Brigitte van Vessum van 
Reanimatie Woerden leerden ze “Pompen, Blazen en Plakken”. Oftewel eerst hartmassage om de 
zuurstof aan de gang te krijgen, dan mondbeademing en dan, als de AED is gearriveerd, de elektroden 
plakken en daarmee aan de slag. Ook was er veel aandacht voor hoe het voelt om een reanimatie te 
moeten doen. Toch niet niks als je daar opeens voor zou staan. Al met al een geslaagde en ook gezellige 
cursus. Fijn dat het bij jullie thuis kon plaatsvinden Danielle en Pieter. 
 

 
 
Buurvrouw Barbara: “Ik wilde nog steeds een keer EHBO-cursus doen, dus over deze reanimatiecursus 
´bij de buren´ hoefde ik niet lang na te denken! Het was leerzaam, en daarnaast erg leuk om dit met 
een groep buren tegelijk te doen. Tussen het bloedserieuze `Pompen, Blazen en Plakken´ was ruimte 
om elkaar te ontmoeten en ook voor een goede dosis humor. Onze dochter Annemarijn heeft op de 

Foto’s: Onze 24 trotse nieuwe reanimatie-helden. Chapeau! 



tweede avond ook nog even wat kneepjes afgekeken. Ik voelde me al fijn op de Gerverscop, maar nu 
waan ik me helemaal in een veilige omgeving met al die buren die elkaar bij nood kunnen helpen.  ” 
 

 
 
Samen met buren die al een reanimatiediploma hadden, is er nu een behoorlijk reanimatie-netwerk in 
onze polder. Toch een fijn gevoel. Wij hopen dat veel nieuw geslaagden zich ook als burgerhulp-
verlener aanmelden bij www.hartslagnu.nl. 
 
Opslag van duurzame energie in accu’s in onze polder 
Zoals eerder vermeld heeft de provincie Utrecht een subsidie tot 45% van de kosten opengesteld voor 
de realisatie van opslag van energie in accu’s. Dit is bedoeld voor bedrijven die duurzame energie 
opwekken met grote zonnedaken.  
Een aantal van onze boeren is aan de slag gegaan om te onderzoeken of dat voor hen rendabel kan 
zijn. Martin de Bruinen en Tim van Leeuwen zijn de trekkers voor dit project. In december is een eerste 
bijeenkomst geweest. Stap één bleek een energiemeter installeren waarmee het eigen 
energieverbruik heel nauwkeurig in kaart kan worden gebracht. Verschillende boeren hebben dat 
gedaan. Maandagavond 13 maart is er een vervolgbijeenkomst geweest met boeren, adviesbureau 
Soft Energy en batterij-leverancier iwell. Op deze weer goed bezochte avond is besproken hoe het iwell 
batterij-systeem is toe te passen en wat de financiële kant daarvan is. 
 

 

Foto’s: Met reanimatie-poppen aan de slag 

Foto: Onze boeren in gesprek over accu-opslag in hun bedrijven 



Het is essentieel om per individueel bedrijf het verbruik per kwartier nauwkeurig vast te leggen, het 
verbruik per maand te vergelijken, en vervolgens te bekijken of en zo ja welke accu daar dan bij past.  
Bij twee boeren is met de metingen nu voldoende informatie verzameld om al een offerte-aanvraag 
bij iwell te doen. Bij anderen moet nog meer meet-data verzameld worden. Twee boeren gaan nu ook 
beginnen met meten, een paar kijken vooralsnog aan de zijlijn mee. Aan de hand van de offertes die 
gaan komen kijken we wat vervolgstappen zijn en of de subsidie aangevraagd gaat worden. Wordt 
vervolgd! 
 
Ons Polderhart uitgenodigd voor thema-avond over toekomst van Woerdense Platteland 
Op 18 januari hebben Hans van Soest en Kees Vernooij Ons Polderhart vertegenwoordigd, op een  door 
Progressief Woerden georganiseerde themabijeenkomst over de toekomst van het landelijk gebied in 
Woerden. Een uitwisseling tussen boeren, burgers en gemeente van initiatieven die als inspiratie 
kunnen dienen en navolging kunnen krijgen. Monique van der Laan (de Beekhoeve) en Koen Spruit 
(Natuurboerderij), beiden biologische boeren met bijzondere aandacht voor bodemgesteldheid, 
Wethouder Ad de Regt (Openbare ruimte en Milieu) en Ons Polderhart zaten in het panel en vertelden 
over hun initiatieven. Ons Polderhart is gepresenteerd als voorbeeld van samenwerking tussen boeren 
en burgers in hetzelfde gebied met als doelstelling het beheren, behouden en duurzaam ontwikkelen 
van onze mooie polder. 
 

 
 
Wethouder Jelmer Viersta op bezoek bij Ons Polderhart 
Jelmer Vierstra, de nieuwe Wethouder energietransitie in de gemeente Woerden, heeft het initiatief 
genomen om kennis te maken met Ons Polderhart. Tijdens een bestuursvergadering hebben wij hem 
ontvangen en verteld wat we de afgelopen periode samen hebben bereikt, zoals het project Zon op 
Dak en Kleine Windmolens, Asbestverwijdering en AED in de polder. De wethouder was onder de 
indruk van onze activiteiten en komt in het voorjaar nogmaals een bezoek  brengen aan onze polder, 
om dan op verschillende locaties te praten met bewoners en te zien wat we samen hebben 
gerealiseerd op het gebied van de energietransitie. 
 
Tot zover weer, 
 
Met vriendelijke groet, 
Hans, Kees, Tim, Martin, Jan-Willem, Joost, Danielle en Arnold 

Foto’s: Hans en Kees zetten de samenwerking tussen boeren en burgers in onze polder in het zonnetje 


